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Protokół nr 34/08
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury Rady Miasta Krakowa

odbytego w dniu 4 listopada 2008 roku
w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Łukasz Osmenda - Przewodniczący Komisji,
udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do
niniejszego protokołu, Krzysztof Adamczyk – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. realizacji
inwestycji, Joanna Niedziałkowska – Dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej
i Transportu oraz inni zaproszeni goście.

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie
prawomocnych decyzji o godzinie 13.10 otworzył posiedzenie Komisji.
Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia:
1.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/488/96 Rady Miasta
  Krakowa z dnia 10 lipca 1996 r. w sprawie powołania KRAKOWSKIEGO HOLDINGU
  KOMUNALNEGO – Spółki Akcyjnej zmienionej uchwałą Nr LXXVI/736/97 Rady Miasta
  Krakowa z dnia 9 kwietnia 1997 r. oraz w sprawie powierzenia Krakowskiemu Holdingowi
  Komunalnemu Spółka Akcyjna realizacji Zakładu Termicznego Przekształcania Odpadów w
  Krakowie (druk nr 826).
2.Harmonogram działań Prezydenta Miasta Krakowa w związku z Uchwałą Rady Miasta   Nr
  LIII/690/08 w sprawie ustalenia kierunków Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie
  organizacji ruchu samochodowego.
3.Informacja Prezydenta Miasta na temat ulicy Bartla Nowa.
4.Przedstawienie harmonogramu remontów ulic w 2009 r. (część I).
5. Sprawy bieżące.
6. Oświadczenia i komunikaty

Ad.1
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/488/96 Rady Miasta
 Krakowa z dnia 10 lipca 1996 r. w sprawie powołania KRAKOWSKIEGO HOLDINGU
 KOMUNALNEGO – Spółki Akcyjnej zmienionej uchwałą Nr LXXVI/736/97 Rady Miasta
 Krakowa z dnia 9 kwietnia 1997 r. oraz w sprawie powierzenia Krakowskiemu Holdingowi
 Komunalnemu Spółka Akcyjna realizacji Zakładu Termicznego Przekształcania Odpadów w
 Krakowie (druk nr 826).

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek:
-kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr
LV/488/96 Rady Miasta   Krakowa z dnia 10 lipca 1996 r. w sprawie powołania
KRAKOWSKIEGO HOLDINGU   KOMUNALNEGO – Spółki Akcyjnej zmienionej
uchwałą Nr LXXVI/736/97 Rady Miasta   Krakowa z dnia 9 kwietnia 1997 r. oraz w sprawie
powierzenia Krakowskiemu Holdingowi   Komunalnemu Spółka Akcyjna realizacji Zakładu
Termicznego Przekształcania Odpadów w   Krakowie (druk nr 826).
W obecności 7 członków Komisji – Komisja 5 gł. za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymujących się
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. (Opinia Nr 41/08 z 4 listopada 2008r.
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Ad.2
Harmonogram działań Prezydenta Miasta Krakowa w związku z Uchwałą Rady Miasta   Nr
 LIII/690/08 w sprawie ustalenia kierunków Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie
  organizacji ruchu samochodowego.

Informację przedstawiła Joanna Niedziałkowska – Dyrektor Zarządu Infrastruktury
Komunalnej i Transportu. Poinformowała między innymi, że obecnie trwają prace związane
z opracowaniem harmonogramu. Równocześnie Biuro Infrastruktury opracowuje założenia do
polityki transportowej. Kompleksowy materiał zostanie przedstawiony w terminie do 15
grudnia 2008r.
Kajetan d`Obyrn zaproponował zorganizowanie wspólnego posiedzenia z  Radą Programową
ds. transportu.
Łukasz Osmenda zwrócił się z prośbą do Pani Dyrektor  o dostarczenie dla potrzeb Komisji
materiału dotyczącego natężeń  ruchu.

Ad.3
Informacja Prezydenta Miasta na temat ulicy  Bartla Nowa.

Informację przedstawiła Joanna Niedziałkowska – Dyrektor Zarządu Infrastruktury
Komunalnej i Transportu. Poinformowała, że jest to inwestycja, która miała być finansowana
przez Stowarzyszenie Zielona Strefa Park Zawiła. Jest już gotowy projekt i obecnie trwa
pozyskanie dokumentów potrzebnych do rozpoczęcia inwestycji. Wykonawcą zadania  będzie
firma deweloperska, która buduje bloki mieszkalne na Klinach. Przypuszczalny czas budowy
ulicy  Bartla Nowa  to rok 2009.
Następnie głos zabrał Prezes „Busines Park Zawiła”, który  poinformował między innymi , że
Stowarzyszenie sfinansowało projekt budowy ulicy Bartla Nowa  i  dokumentacja zostanie
przekazana na rzecz Gminy. W chwili obecnej są trzy firmy, które są chętne do sfinansowania
budowy tej drogi.
Łukasz Osmenda poinformował, że Komisja będzie ten temat kontynuować na następnym
posiedzeniu Komisji. Zwrócił się z prośbą do Pana Pełnomocnika  o wyjaśnienie  sprawy
dotyczącej  decyzji procedowania ULICP.

Ad.4
Przedstawienie harmonogramu remontów ulic w 2009 r. (część I).

Informację przedstawiła Joanna Niedziałkowska – Dyrektor Zarządu Infrastruktury
Komunalnej i Transportu.
Łukasz Osmenda jego zdaniem powinien powstać 3 letni harmonogram inwestycji drogowych
w Krakowie. Powinniśmy wiedzieć w jakiej kolejności będą remontowane drogi tak, aby
w czasie roku nie przesuwać środków z innych zadań.
Joanna Niedziałkowska zobowiązała się przygotować 3 letni harmonogram remontów dróg.

Ad.5
 Sprawy bieżące.

Spraw bieżących nie zgłoszono.
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Ad.6
Oświadczenia i komunikaty
Brak

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji  o godzinie
14.20 zamknął  posiedzenie.

         Przewodniczący  Komisji

              Łukasz Osmenda

Protokołowała:

Beata Czepiec


